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1. Mededelingen

Aangevangen wordt met een terugblik op de afgelopen 8 maanden, er werd veel

drukte rondom corona ervaren bij zowel ZonMw als bij PG. Bij beiden nu weer

opstart normale gang van zaken. PG is qua beleid omvangrijk en staat altijd in

RE.
VoorEEEEMook een bijzondere tijd geweest, gezien opstart als

in deze periode.

Reguliere overleggen moeten weer hun opstart vinden, afgelopen periode heeft

ooral (soms zeer frequent) contact gehad met [FEES als

met name over het coronaprogramma. Reguliere
zaken moeten weer een opstart vinden, daarom nu weer overleg tussen

nEE

Ss
ee hoe het gaat met de COVID-19 directie, met als

drie MT leden en 60 man daaronder. Het is nog zoeken, ondanks dat er

een paar collega’s van PG zijn meegegaen IESE SNE had plan vooral

EEE}e zijn, niet primair COVID, maar door de tweede golf is het toch primair
COVID geworden en ze zal tot aan december zich alleen aan COVID wijden.

voor reguliere taken welke ook gewoon doorgaan,
er komen belangrijke AQ’s aan, Kamer en maatschappij geven aan dat deze zaken

ook gewoon moeten gebeuren. Binnen MT PG is het nu wel een grote opdracht, 20

man houdt zich continu bezig met COVID, hierdoor hebben er personele

wisselingen plaatsgevonden, dit vraagt ook aandacht. Belangrijke thema'’s zijn nu

bijvoorbeeld vaccinatie; pneumokokken etc.
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Actiepunt EES checken of requliere overleggen van [J EXEin
overgenomen door|JJBfIEEJ Gecheckt, dit is het geval.

Datum

8 september 2020

licht de NWO Evzluatie toe, deze is nu openbaargemaakt.

de instellingen. Wel werd er richting NWO een belangrijke aanbeveling gemaakt,
dat OCW net als VWS de rollen beter zou kunnen scheiden tussen eigenaar en

opdrachtgever. Wellicht dat OCW zich nog meldt bij VWS. Scheiding van de rollen

is wel een verplichting vanuit het SGO.

I lspreekt haar dank uit voor het meedenken als het gaat om goede kennis

verkrijgen in crisistijd, fijn dat ZonMw VWS kan ontlasten. Naast corona

onderzoek, heeft ZonMw een bedrijvenloket waar de zorg terecht kon met vragen.

Het is nu weer beéindigd, omdat het aantal vragen opdroogde. In het voorjaar
leek het allemaal heel bedreigend en waren er veel vragen als het gaat over

innovatie en doorontwikkeling, ZonMw is gewoon erg goed om in haar netwerk dit

soort expert netwerken te organiseren. Indien VWS een wederopstart wenst,

kunnen we hierover overleggen.

Als het gaat om het oppakken van nieuwe onderwerpen/vragen geeft
aan dat het belangrijk is rust en tijd in te bouwen in het programma, zodat er

degelijk onderzoek gedaan kan worden door ZonMw om te bezien wat er al

gebeurd is op dit gebied. Het gaat om

roi IHECI
22 projecten.

Dit is een actiepunt voor VWS, maar ook ZonMw om bij nieuwe programma’s dit

uit te dragen en afspraken te maken hoe we dit behandelen. Belangrijk om ook in

budget dit op te nemen ZonMw werkt metfifZ)aan een procedureschets als het

gaat om nieuwe onderzoeksvragen bij PG, hij heeft een contactpersoon bij de

programmadirectie. Overigens wordt er wel verschil gemerkt qua type vragen,

programmadirectie is meer hier en nu, PG gericht op langere termijn.

BEE <zockt om een aanvullend budget om de frequent ingediende kleine

vragen op te vangen. Slechts een klein deel van het exploitatiebudget van ZonMw

is vast, grootste deel betreft programmagelden. Er zit uiteindelijk toch veel werk

in het uitzoekwerk van dit soort kleine vragen, ZonMw wil niet steeds kleine

rekeningen indienen voor dit soort taken. [JEEZ bencemt dat ZonMw ook niet

steeds separaat in rekening brengt dat ZonMw meewerkt aan het beantwoorden

van kamervragen. Verzoek komt via

raagt om een uitsplitsing om hier een

besluit over te kunnen nemen.

IEEEEbcnoemt dat ZonMW het secretariaat voert ten aanzien van kennis voor

de digitale samenleving, na corona, aangezien ZonMw een centrale plek in het

netwerk hieromheen inneemt. Kennisagenda is vooral gericht op de

maatschappelijke dynamiek, minder op de zorg/medische kant.
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neemt deel aan de VNG werkgroep commissie Halsema, waar de link

wordt gelegd tussen wetenschap en de lokale bestuurders als het gaat om wat er

speelt ten aanzien van corona. [8Ed BERR is hierop aangesloten, PG nog niet.

benoemt dat ze met 5.1.2e heeft overlegd en dat de huidige insteek

erg gericht is op het sociale aspect, maar niet zozeer op

gezondheidsachterstanden. Ze wil dit nog bespreken metEE)-EE want ze

ziet dit als gemis.

2. COVID-19 onderzoeksprogramma

3. Andere ZonMw-programma'’s

ZonMw benoemt dat er nog geen opdrachtbrief ligt voor het nieuwe programma

Memorabel en vraagt of dit zo snel mogelijk kan komen.

Terugkoppeling LZ: LZ afgesproken met ZonMw dat die brief in november bij
ZonMw ligt. Overigens zou ZonMw wel al verder werken aan de programmatekst.
Sl vindt het opmerkelijk en niet per se altijd wenselijk dat programma’s elkaar

steeds opvolgen en vindt dat er ook afdoende aandacht besteed moet worden aan

wat je uit je programma hebt gehaald. Evaluatie komt vaak pas nadat al is

besloten het programma voort te zetten. [EEEERwil hierover graag met [IEEE
verder praten. Want bij jeugd is bijvoorbeeld besloten om een jaar ertussen te

nemen. Palliantie is ook net afgelopen en de lessen daar zijn meegenomen in het

nieuwe programma.

Vervolgens wordt besproken hoe het ervoor staat met de toekomstvisie JGZ. 1GZ

organisaties zijn zelf bezig met een visie voor de toekomst. Er is nog niet echt iets

mee gebeurd, omdat vrijwel iedereen is bijgesprongen bij COVID. [iE gzat dit

verder met [RE bespreken.

De wet PG zal op enkele punten worden aangepast, hier komt ook aandacht voor

de governance rond GGD’en. Er is een motie aangenomen dat Hugo de Jonge
eerst de crisis mag managen, voordat hier vol op wordt ingezet. Er loopt veel rond

deze evaluatie RE geet: aan dat het een kans is om de koppeling te leggen met

wat je wil bereiken met beleid en verankeren in wet en regelgeving. Enige tijd

terug is de jeugdwet ook zo geévalueerd. In de Wet op bevolkingsonderzoek zaten

enkele knelpunten en aandachtspunten, deze is net naar de Kamer gestuurd voor

een RE

te
dat het dan even genoeg is, want het was een

aanzienlijke wijziging. biedt aan de stukken te sturen, maar geeft
aan ze zelf te kunnen vinden. Belangrijkste wijziging is dat in de huidige situatie

goedkeuring gevraagd moet worden voor een bevolkingsonderzoek, maar je bij

sommige vraagstukken jezelf afvraagt of het nu echt noodzakelijk is om voor te

leggen. Dit hoeft nu niet altijd meer. Er is een driedeling gemaakt. Dit is een

voorstel vanuit JJEEEZI 21s men zich beter houdt aan de reguliere regels, hoeft

het niet per se apart voorgelegd te worden.

Terugkoppeling tav ME/CVS was vooral een verklaring waarom er vertraging

optreedt, roeg hiernaar en wil graag een specificatie indien [JEEEloaat
verzoeken om extra budget omdat het wellicht over de jaargrens heen gaat. Het is

dus mogelijk dat ZonMw hierom gaat vragen. IEE Meet aan dat vertraging
onder meer door corona komt, maar ook omdat het een lastige groep is (de

patiéntvertegenwoordigers, laag belastbare groep omdat mensen deelnemen met
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ME/CVS, daarnaast zijn er nog 5 van de 6 over en vechten ze elkaar de tent uit). Directoraat Generaal

Meer hierop sturen is dus eigenlijk niet mogelijk. ZonMw probeert ze betrokken te  Volksgezondheid

houden.
Publieke Gezondheid

Financieel Beleid en Ethiek

4. Europese partnerschappen
Datum

8 september 2020

Veronique licht toe dat ZonMw met in gesprek is over de Europese

partnerschappen. Er zijn verschillende invalshoeken: twee op gezondheidskant,

‘transforming health and caresystems’ en ‘era for health’. VWS heeft inmiddels

toegezegd hier wat budget voor beschikbaar te stellen. IEEE geeft aan dat

dat ook moet, je moet nu meedoen, want anders ben je niet meer betrokken als

NL om iets te agenderen als het eenmaal loopt. Europese partnerschappen worden

door NWO toegezegd, is afgesproken. [ilEdacht dat hij goedkeuring moest

leveren, maar dat is dus niet zo, toezegging geregeld door NWO. VWS moet dit

verder intern nog bespreken.

BED eer aan dat we altijd aan enkele EU trajecten deelnemen, dit vraagt om

een enorme investering die zich niet altijd terug verdient.BER was daarom een

beetje verrast dat er voor twee trajecten goedkeuring wasJiEFrghad liever keuze

gehad voor bijvoorbeeld één traject om volop in te investeren. Je moet wel altijd

goed kijken naar ‘what's in it for us?’. We moeten wel echt goed naar de

uitwerking kijken. Dit vraagt veel tijd, PG en ZonMw moeten elkaar hierop
aanspreken.

Transforming health and care systems ligt heel dicht bij PG. Era for health heeft

nog veel meer open ruimte, VWS moet daarom naar Brussel om ook voor PG

belangrijke thema’s erin te krijgen. Veronique stelt voor vooral samen op te

trekken.

5. Rondvraag

Binnenkort op de agenda: bestuurlijk overleg DGV-pSG-ZonMw op 10

november, daarin worden Jaarplan en begroting 2021 besproken.
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